

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN Date: 28-04-2024 12:33:41 PM Subject: Appointment of the General Manager of Capital Bank	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 12-04-2024 12:33:41 PM الموضوع: تعيين مدير عام لبنك المال الأردني
Reference to the Bank's letter dated on 25, April 2024, Kindly be informed that Mr. Tamer Mohammad Suleiman Ghazaleh will join Capital Bank of Jordan as the General Manager on 5, May 2024.	بالإشارة إلى كتابنا رقم (أس/2024/4434) تاريخ 2024/04/25 ، يرجى التكرم بالعلم بأن انضمام السيد تامر محمد سليمان غزالة لبنك المال الأردني بمنصب المدير العام سيكون بتاريخ 2024/05/05.
05-05-2024	05-05-2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mervat Kharoub	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mervat Kharoub